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 Referat af ordinær generalforsamling 

 i Haveselskabet København 
 Tirsdag den 2. februar kl. 18.00 2024 

 Tuborgvej 11, Lundevangen, 2900 Hellerup 
 

1. Valg af dirigent, stemmetællere og referent 
 

Per Hansen blev foreslået af bestyrelsen som dirigent og blev valgt. 
 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er indkaldt lovligt efter 
vedtægterne og forsamlingen var dermed beslutningsdygtig. 

 
Det blev vedtaget at udsætte punktet med at finde stemmetællere til hvis 

det blev aktuelt, da der i år ikke var normalt valg til bestyrelsen. 
 

Jette Andreassen blev valgt som referent.  

 
 

2. Bestyrelsens beretning om afdelingens aktiviteter i 2023 forelæg-
ges til godkendelse. 

 
Birthe Samuelsen fremlagde bestyrelsens beretning.  

 
Hun fortalte, at året har været præget af de organisatoriske ændringer, 

som blev vedtaget. Herunder planen for etablering af ny afdelinger i hver 
kommune i løbet af 2024. 

 
Årets mange workshops, busture, foredrag og haveture  

blev gennemgået.  
 

Der blev spurgt til antallet af medlemmer i afdelingen. Det er med den 

nye organisation gået fra 4.000 til 1.040 medlemmer.  
 

Birthe Samuelsen takkede de 3 medlemmer, som desværre har valgt at 
stoppe. Bente Jørgensen har været kasserer i 6 år og har bidraget med 

mange arrangementer, især busturene har været meget populære. Julie 
Søgaard har stået foreningens sociale medier og har bidraget med stor vi-

den på dette område ud over gode arrangementer. Ligeledes også en tak 
til Lene Lynge, som ikke var til stede. 

 
I 2024 er der havefestival den 17. og 18. august. 

 
Der blev spurgt, om arrangementerne bliver annonceret via nyhedsmails. 

Og ja, alle arrangementer bliver også annonceret via nyhedsmails. Især 
da der er lang produktionstid på Havebladet, er der events som kun an-

nonceres digitalt i nyhedsbrev og på Facebook. Man skal selv melde sig 

aktivt til at modtage nyhedsbreve via Haveselskabets sekretariat og på 
hjemmesiden sikre sig, at sin aktuelle e-mailadresse er korrekt eller kon-

takte medlemsservice på medlem@haveselskabet.dk. 



Side 2 af 3 
28.02.2024/Jette Andreassen 
 

 

 
Bestyrelsen tager til efterretning, at kommunikation til vores medlemmer 

skal have fokus. 
 

Birthe besvarede, at der på landsplan har været en svag tilbagegang på 
medlemsantallet.  

 
Beretningen blev godkendt. 

 
 

 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab for 2023 til godkendelse. 
 

Bente Jørgensen fremlagde regnskabet for 2023. Det overordnede billede 
er, at regnskabet er i balance.  

 
Regnskabet blev vedtaget. 

 
 

 
4. Forelæggelse af budget og aktivitetsplan for 2024 til orientering. 

 
Birthe Samuelsen orienterede om aktivitetsplanen for resten af 2024. 

 
• Kend din jord 30.01 

• Plantesygdomme udsat til november 

• Podekursus d. 28.02 

• Sløjdworkshop marts 9. og 10. marts 

• Køkkenhave-foredrag 18. marts 

• Besøg hos Jens og Sølve (kolonihave) 24. april 

• Plantemarked 28.04 

• Sonja Polls have medio maj 

• Tur til Lolland 

• Peter Wibroe juni  

• Kongens Have juni / sept.  

• Smuk køkkenhave ultimo aug. 

• Norrvikens trädgårdar1. sept. Bustur til Halland 

• Dahlia-have sept. 

• Plantemarked i Søborg 

• Pometet okt. 

• Julearrangement 
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Bente Jørgensen orienterede om budgettet for 2024. 
 

 Udgifter Indtægter 

Medlemsandel  7.000 

Adm.  - 3.500 

SoMe  - 1.500 

Møder 0 

Generalforsamling  -5.000  

Plantemarked         4.500 

__________________________________________________________ 

                    -10.000 11.500 

  

Udgifter og indtægter på arrangementerne skal balancere, vi forventer ca. 

140.000 kr. i både udgifter og indtægter.  

 
 

5. Indkomne forslag fra bestyrelsen eller medlemmer. 
 

Der var ingen indkomne forslag fra bestyrelsen eller medlemmerne. 
 

 
 

6. Valg 
 

Der er p.t. 7 medlemmer i bestyrelsen, der fortsætter. Valget er 
suspenderet og der kan være op til 12 personer i bestyrelsen. 

 
Birthe Samuelsen, Luna Thinggaard-Møller, Birgit Knudsen, Jette 

Andreassen, Kari Wasli, Beata Engels Andersson og Pia Tarp Camron 
sidder p.t. i bestyrelsen. 

 
Virginia Laursen, Carsten Visler og Fatima Nedergaard meldte sig til at 

supplere de siddende medlemmer og fik stor applaus.  
 

 Jørn Bendtz Hansen er ikke på valg. Jens Juhl blev valgt som 
revisorsuppleant.  

 
7. Evt. 

Ingen bemærkninger.  

 
 Regnskaber og beretning bliver lagt på den ny hjemmeside.  


